
Osadnivýbor
Zastupitelstva města Ústí nad OrlicI

pro městskou část Černovír, Oldřichovice, Tichá Orlice,
Václavov

ZÁPIS
z 13. zasedání ze dne 02. 04. 2024

počet listů: 5
počet přúoh/listů příloh: 1/1

, . Zuzana Mačátová, Luboš Zachař, Radka Moravcová, DiS., Ing. František Beran, Be.Přítomnt . . . ·VIadirmr Prochazka, Mgr. Leona Felgrova

Omluveni: josef Pluskal

Hosté: jiří Preclík

Zapisovatel: Zuzana Mačátová

Místo a čas jednání: 02. 04. 2024, 18:15, v šálku tělocvičny v Černoviru

1. zahájení
2. Přehled realizovaných projektů

Program jednání: 3. Podněty obyvatel
4. Různé
5. Závěr
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1. zahájeni
Členové osadního výboru byli přivítáni a seznámeni s programem schůze.

2. Přehled realizovaných projektŮ
SPODNÍ KŘIŽOVATKA
Podoba nové křižovatky je stále ještě v řešení, její vzhled se oproti původní studii bude lišit.
Novou studii vzhledu křižovatky jsme z ORM obdrželi a seznámili se s ní.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Be. Vladimír Procházka
Stav: v řešení

ČERNOVÍRSKÝ POTOK
Propustlq': je vyhotovena projektová dokumentace, k realizaci dojde pravděpodobně v roce
2025 s finanční sEoluúčastí OV.
Schůzka s LesV CR:
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Návrhy a doporučení: Doporučujeme vyčištění horní nádrže.
Stav: v řešení

HOSTINEC U BOBŠE
Odbor správy majetku města (SMM) má již od projektanta rozpočet rekonstrukce rozdělený
na 2 etapy. Rekonstrukce hostince se v roce 2024 realizovat nebude, mohla by být zařazena
do rozpočtu roku 2025.

KANALIZACE
Práce na výstavbě splaškové kanalizace byly zahájeny. Konec je plánovaný na 09/2024. Až
poté si budou moct jednotlivé nemovitosti podávat žádosti na připojení ke kanalizaci (rok
2025-2026). přibližný časový harmonogram prací je vyvěšen ve vývěsce ov a byl zaslán
občanům na email.
Kontrolní dny budou probíhat každou středu v 10:00 hod. Dotazy lze zasílat na email p.
Pražáka z Tepvosu, při'padně se na něho můžete obrátit i telefonicky. Na kontrolních dnech
pak můžete danou problematiku projednat se zástupci spol. Tepvos osobně.

Další informace jsou dostupné na https://tepvos.cz/kanalizace-cemovir/

Dle informací z veřejného zasedání ze dne 30. 11. 2023 bude spol. TEPVOS požadovat po
vlastnících nemovitostí k žádosti o připojení tyto podklady: podélný profil (jaký bude spád),
popis místa (nemovitosti), kolik lidí tani žije, kolik splašek se bude v průměru do kanalizace
vypouštět, vyřešení dešťové vody.

Upozornění:
* nové připojení na kanalizaci nelze udělat přes současný septik
* doporučuje se vyhotovení revizní šachty, není to povinností vlastníků, ale je to lepší pro
případné čištění
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POŘÍZENÍ NOVÉHO VYBAVENÍ NA HŘIŠTĚ VEDLE SOKOLOVNY

OV se rozhodl pro pořízení pingpongového stolu od finny SPORT CLUB S.R.O.. Umístění
pingpongového stolu a nové nalajnování plochy budeme řešit dle možností vzhledem
k výstavbě kanalizace (v tomto roce tani budou probíhat ještě výkopové práce). Provozní řád
je připraven a bude umístěn na plot u hřiště.
Pořízení stolu bude hrazeno 50% z ronočtu OV a 50% z řoQočtu města UO.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Radka Moravcová, DiS
Stav: v řešení

PŘESUNUTÍ BAREVNÝCH KONTEJNERŮ NA TŘÍDĚNÝ ODPAD
Z KŘIŽOVATKY NA JINÉ, VHODNĚJŠÍ MÍSTO
Pro kontejnery, které jsou umístěny na spodní křižovatce, hledáme již delší dobu vhodnější
místo. S městem UO Zkusíme projednat možnost, aby mohly být kontejnery umístěny podél
silnice u hřiště vedle tělocvičny. Zároveň bychom chtěli pořídit vhodné clony, které by
zakryly obě boční pohledové části. U spodní křižovatky by zůstaly pravděpodobně 2
kontejnery - na plast a papír.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

OPRAVA AUTOBUSOVÉ ZASTÁVKY směr UO

Vnitřní prostor autobusové zastávky je poškozen od sprejerů. Požádáme o novou výmalbu
stěn zastávky. Dle informací dojde i k výměně okapu a vyčištění střechy.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Ohledně autobusové zastávky jednáme s odborem
dopravy o zajištění vymalování.
Stav: v řešení

ODVODNĚNÍ PARKOVACÍ PLOCHY U ROZCESTNÍKU (U LÁVKY)

Při každém dešti se z parkovací plochy stává vodní plocha a nelze ji využívat k danému účelu.
Požádáme o vyřešení odvodnění.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Luboš Zachař
Vyjádření města Ústí nad Orlicí: Po prověření pozemků, na kterých se nachází předmětné
parkoviště, jsem zjistila, že parkoviště je umístěno na pozemku, který má v pronájmu Region
Orličko - Třebovsko, a ten také parkoviště nechal postavit. Odvodnění by bylo provedeno na
pozemek, který má v nájmu společnost AVENA spol. s r.o.
Budete se tedy muset obrátit na Region Orličko - Třebovsko.
Stav: v řešení

3. Majetkové záležitosti

4. Podněty obyvatel
KALENDÁŘ ČERNOVÍRU A OKOLÍ
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Na kalendáři se začíná pracovat, hledají se vhodné fotografie, kalendář by byl měsíční ve
formátu A3 - na šířku, k zavěšení na zeď. Budeme zjišťovat zájem mezi občany. Cena by se
pohybovala kolem 250 KČ a zájemce by si kalendář hradil šáni. Nebude hrazeno z rozpočtu
OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Stav: v řešení

5. Různé

POŘÍZENÍ STOJANŮ NA KOLA S UMÍSTĚNÍM NA VEŘEJNÁ MÍSTA A
ODPADKOVÉHO KOŠE K CYKLOSTEZCE
Stojany na kola jsou již dodány, umístěny budou na daná místa, až okolnosti dovolí
(náměstíčko, prostor u tělocvičny - po vybudování kanalizace, hřiště Pod lesem - po
kolaudaci). U cyklostezky je jeden odpadkový koš, který je umístěn u lavičky. Požádáme o
objednání odpadkového koše z firmy B2Bpartner. Hrazeno bude z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Mgr. Leona Felgrová
Návrhy a doporučení: Navrhujeme objednání venkovního odpadkového koše s popelníkem,
400 x 400 x 755 mrn, černá l dezén dřeva od firmy B2Bpartner.
Stav: stojany - dodáno, odpadkový koš - objednáno

NOVÁ ZELEŇ ZA HŘBITOVNÍ ZDÍ
V jarním období bude prostor osázen vhodnou zelení dle doporučení odboru životního
prostředí - jilm a habr. Nebude hrazeno z rozpočtu OV.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

NOVÝ PROSTOR - PARČÍK U KAPLE
Nový vzhled by mohl získat i prostor pod kaplí, kde by mohl vzniknout malý parčík s
posezením. Na jaře se sejdeme na místě a zvážíme různé alternativy.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

VÁNOČNÍ VÝZDOBA ČERNOVÍRU
Požádáme o pořízení nové, jednotné výzdoby Čemovíru, která bývá umístěna na lampách VO
v době adventu, a to i v horní části obce.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová
Stav: v řešení

VYČIŠTĚNÍ HORSKÉ VPUSTI A JEJÍHO OKOLÍ, STARÉ OLDŘICHOVICE
Vedle schodiště ve Starých Oldřichovicích je odvodňovací žlab, který svádí vodu do horské
vpusti, která se tímto také zanáší popadaným listím. Splavené listí leží i podél komunikace.
Požádáme o vyčištění vpusti i jejího okolí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Ing. František Beran
Stav: splněno

ODPADKOVÝ KOŠ K SOŠE SV. VÁCLAVA, STARÉ OLDŘICHOVICE
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Na místě se setkávají především mladí lidé, kteří pak nechávají na zemi ležet odpadky.
Z tohoto důvodu bychom chtěli pořídit odpadkový koš, který by byl umístěn na zábradlí,
v barvě vhodné pro dané okolí.
Za OV zodpovídá: Zuzana Mačátová, Ing. František Beran
Návrhy a doporučení: Navrhujeme umístění odpadkového koše (ne zelené barvy) na
zábradlí k soše Sv. Václava.
Stav: objednáno

6. Závěr

Osadní výbor děkuje za podněty a postřehy k realizaci a zlepšení prostředí pro náš každodenní
život.

Hlasování:

Pro: 6 Zuzana Mačátová, Luboš Zachař, Radka Moravcová, DiS., Ing. František Beran, Be.
Vladimír Procházka, Mgr. Leona Felgrová

Proti: O -
Zdržel se: O -
Chyběl: 1 josef Pluskal

Termin příštÍho zasedání:

Přílohy zápisu:

07. 05. 2024 v 18:15 hod v šálku tělocvičny Černovir

Prezenční listina ze dne 02. 04. 2024

Zapsal: Zuzana Mačátová zapisovatelka 02.04.2024

Ověřil: Zuzana Mačátová :::::::: ,ýb,,, 02.04.2024
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